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A. APPEARANCE AND PERSONALITY 
 
İnsanların karakterlerini (kişilik özelliklerini)  
“ What’s he/ she like?” sorusuyla öğreniriz. 
 

What’s she like? 
(O nasıl biridir?) 

What’s he like?  
(O nasıl biridir?) 

  
She is shy. 
(O utangaçtır.) 

He is serious. 
(O ciddidir. ) 

 
 
  
Kişilik özelliklerini anlatan kelimelerden bazıları 
şunlardır:  
 

 Polite 
 Punctual 
 Generous 
 Shy 
 Stubborn 

 Plump 
 Selfish 
 Smart 
 Brave 

 
 
 
İnsanların fiziksel özelliklerini ise “ What does he/ she 
look like?” sorusuyla öğreniriz. 
 
What does Ahmet look like? ( Ahmet’in dış görünüşü 
nasıldır?) 
He is tall and fat. He has short curly hair. ( O uzun ve 
şişmandır. Kısa kıvırcık saçları vardır.) 

 
Fiziksel özellikleri anlatan kelimelerden bazıları da 
şunlardır: 

 Curly/ wavy/ straight hair 
 Black/ blonde/ fair / dark hair 
 Black/ blue/ green/ hazel/ Brown eyes 
 Tall, slim/ thin, fat/plump 

 
  

What’s he/she like? 
İnsanların kişilik 
özelliklerini 
öğrenirken kullanılır. 

What does he/she look like? 
İnsanların dış görünümlerini  
(fiziksel özelliklerini) 
öğrenirken kullanılır. 

 
 
COMPARATIVES – MAKING COMPARISONS( 
KARŞILAŞTIRMA YAPMA) 
Karşılaştırma yapılırken kullanılır. Bu konuda sıfatlar 
oldukça önemlidir. Sıfatların hecelerine bakılarak 
sonlarına “ …r/ er/ ier than” ya da “ ….more than” 
getirilerek cümle yapılır. 
 
I’m older than you.( Ben senden daha büyüğüm.) 
 
Ahmet is more handsome than Veli. ( Ahmet Veli’den 
daha yakışıklıdır.) 

Sıfatlar tek ve çok heceliler olmak üzere ikiye 
ayrılır ve buna göre ekler getirilir. 
 

  Sıfatlar tek ya da iki heceliyse “ …er than” eki 
gelir. 
 
Young-  younger  ( genç- daha 
genç)
 
Short- shorter (kısa- daha kısa) 
 

 “e” sesli harfiyle biten tek heceli sıfatlarda ise “ 
….r than” gelir. 
 
Late – later (geç- daha geç) 

 
 Sonu sessiz+y ile biten tek heceli sıfatlarda “y” 

harfi düşer ve “…ier than” eki gelir. 
 
Easy- easier ( kolay- daha 
kolay)
 
early – earlier (erken – daha erken) 

 
 Birden fazla heceli sıfatlarda ise sıfatın önüne 

“more” ve sıfat sonuna ise “ than” getirilerek 
cümle kurulur. 

 
Hardworking- more hardworking ( çalışkan- 
daha çalışkan) 

 
NOT: Bazı sıfatlar tek heceli olmasına karşın” …er 
than” getirilemez ve yazılışları tamamıyla değişir. 
Bunlar;  
 

 Good- better than ( iyi- daha iyi) 
 Bad- worse than ( kötü- daha kötü) 
 Little- less than ( az- daha az) 
 Far- farther/ further than ( uzak- daha uzak) 
 Much/many- more ( çok- daha çok)  

 
 

 
 
B. SPORTS 
 
SIMPLE PRESENT TENSE( GENİŞ ZAMAN) 
Her zaman yaptığımız etkinlikler ve günlük 
rutinlerimizden- alışkanlıklarımızdan bahsederken 
kullanılan bir zamandır.  
 
I watch TV every day. ( ben her gün TV izlerim.) 
They go to the school on weekdays. ( Onlar hafta içi 
okula giderler.) 
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Positive sentence ( Olumlu Cümle)  
Geniş zamanda olumlu cümle yapılırken: 

 
1. I, you, we, they özneleriyle fiilin yalın hali 
2. He, she, it özneleriyle fiilin s/es/ies ekli hali kullanılır. 

 
Yukardaki ekler (s/es/ies) getirilirken kullanılan bazı 
kurallar vardır: 
 
 Fiil sessiz harfle bitmişse “s” eki gelir. 

Play- plays     clean- cleans  open- opens 
 
 Fiil ss/sh/ch/x/o/z ile bitmişse “es” eki getirilir. 

Watch- watches go- goes 
 
 Fiil sessiz+y ile bitmişse “y” harfi düşer, “ies” eki 

getirilir. 
Tidy- tidies  try- tries 

 
NOT: “play” fiili yukarıdaki kurala uymaz. Çünkü “y” 

sesinden önce sesli harf bulunmaktadır. 
 
Negative Sentence ( Olumsuz Cümle)  
Olumsuz cümle yapılırken öznelerden sonra “don’t” ya 
da “ doesn’t” getirilir. 
 
I, you, we, they -------DON’T I don’t get up early every 

day.( ben her gün erken kalkmam.) 
He, she, it -------DOESN’T  He doesn’t listen 

to music.( O müzik dinlemez.) 
 
NOT: he/ she/ it özneleriyle yapılan olumsuz 
cümlelerde fiile s/es/ies eki gelmez. 
 
Ayşe tidies her room everyday.  
(Ayşe her gün odasını temizler.) 
 
Ayşe doesn’t tidy her room every day.  
(Ayşe her gün odasını temizlemez.) 
 
Question Sentence ( Soru Cümlesi) 
“ do” ya da “ does” yardımcı fiilleri kullanılarak soru 
cümlesi yapılır. 
 
I, you, we, they --------DO 
He, she, it   --------DOES 
 
 Do you play football every day?  

( her gün futbol oynar mısın?) 
 
Yes, I do. ( evet, oynarım.) 
No, I don’t ( hayır, oynamam.) 

 
 Does she get up early? (O erken kalkar mı?)  

Yes, she does. (Evet, kalkar.) 
No, she doesn’t. (Hayır, kalkmaz.) 

 

NOT: he/ she/ it özneleriyle yapılan soru 
cümlelerinde fiile s/es/ies eki gelmez. 
Geniş zamanla kullanılan zaman zarfları: 
 

Every  – month(ay) 
 (her) – day(gün) 
 – year(yıl) 
 – Sunday(Pazar) 
 

I go to school every day.  
(Ben her gün okula giderim.) 
 

  
On –Mondays (Pazartesileri)

 –Tuesdays(Salıları) 
 –Weekdays(Hafta içi) 
 

She walks on Saturdays.  
(O cumartesileri yürür.) 
 

  
In  – the mornings 

-  – the afternoons 
-  – the evenings 

- Ayse has a hamburger in 
the afternoons.  

- (Ayşe öğlenleri hamburger 
yer.) 

 -  
At –7 o’clock 

 – the weekends 

 – nights 

They play football at the 

weekends. 
(Onlar hafta sonları futbol 

oynarlar.) 

  

 – Once(Bir kez) 
 – Twice(İki kez) 
 – Three times(Üç kez) 

Ali swims in the pool 
once a week. 
(Ali hafta da bir kez yüzer.) 
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FREQUENCY ADVERBS (SIKLIK ZARFLARI)  
Bir eylemin ne kadar sıklıkla yapıldığını ifade ederler. 
Genelde özneden sonra kullanılırlar. Ancak cümlede 
am/is/are varsa ondan sonra gelirler.  
 

ALWAYS (DAİMA) 

USUALLY (GENELDE)  

OFTEN ( SIK SIK)  

SOMETIMES (BAZEN  

RARELY/ SELDOM 

(NADİREN) 

HARDLY EVER 

(NEREDEYSE HİÇ) 

NEVER (ASLA) 

Tuna always does his 
homework. 
(Tuna daima ev ödevini 
yapar.)  
 
 
She is sometimes selfish. 
(O bazen bencil.) 

 
 
NOT: “never” cümleye olumsuzluk katan bir sıklık 
zarfıdır. 
I never watch horror films.( ben asla korku filmi 
izlemem.) 

 
HOW OFTEN 
“Ne kadar sıklıkla” anlamında kullanılan bir soru 
kelimesidir. Bir eylemin ne kadar sıklıkla yapıldığını 
öğrenmek için kullanılır.  

 
> How often does Ayse read books? 
   (Ne kadar sıklıkla Ayşe kitap okur?) 
> Every week.( her hafta) 
> Once a week. ( haftada bir kez) 

 
  
Ayrıca spor ünitesinde kullanılan bazı kelimeler 
aşağıdaki gibidir: 
 

Individual 
sports  
(Bireysel 
olarak yapılan 
sporlar) 
1. cycling 
2. skiing 
3. archery 
4. wrestling 
5. karate 
6. swimming 
7. jogging  
 
 

 
Team Sports 
(Takım 
sporları) 
 
1. football 
2. voleyball 
3. basketball 

Sports 
equipments  
(Spor 
ekipmanları) 
 
1. ball  
2. net 
3. helmet 
4. racket 
5. gloves, 
6. googles 

 
 

  
 
   
 
 

 
 
 
 
 
  

  
 
 


